
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet den 20.08.2015 
 
Tilstede var: Astrid, Bjarke, Søren, Benjamin. 
Referat: Bjarke Hansen  
Næste bestyrelsesmøde:  01.10.15 kl. 19.30  
 
Kontortider:  
27.8 Bjarke 
3.9  Benjamin 
10.9 Astrid  
17.9 Nikolai 
24.9 Søren  
1.10 Astrid (bestyrelsesmøde) 
 
Fremleje.  
Alle fremlejekontrakter skal afleveres i kontortiden og efterfølgende godkendes på et 
bestyrelsesmøde. Det kan derfor tage op mod fire uger at få godkendt sin fremleje kontrakt. Kom 
derfor i god tid. 
 
Døre  
Bestyrelsen har nu gennemgået flere tilbud og kommet frem til den rigtige løsning. Vi starter med at 
udskifte foreningens hoved- og bagtrapper døre ultimo 2015.  
 
5 års gennemgang af byggesagen. 
Der har været 5 års gennemgang af byggesagen (tagudvidelsen), og der blev fundet flere mangler 
der er udbedret af hovedentreprenøren. Der vil formentlig være behov for yderligere udbedringer 
den kommende tid.  
 
Vaskemaskiner.  
Bestyrelsen mangler at se Nortecs internetbaseret betalingssystem, og vil der indenfor de 
kommende måneder tage stilling til hvilke maskiner der skal indkøbes. 2. Bestyrelsen skal medio 
juli se flere vaskerier. Bestyrelsen forventer, at maskinerne kan skiftes foråret 2016.  
 
Træer i garden fældes  
Bestyrelsen har besluttet at baggårdens to store træer skal fældes i det kommende efterår. Årsagen 
er råd, og at der er flere andelshavere der har beklaget sig over, at de tager meget lys i vore smalle 
gård.  
 
Husk at tilmelde dig årets sidste arbejdsweekend.  
 
Oversigt igangværende og kommende salg  

• 17, st.tv (Søren) skal på intern venteliste 
• 19 1tv (Bjarke) skal på intern venteliste. 
• 9 3th (Benjamin) skal på intern venteliste. 

 
Fortsat god sommer  
Bestyrelsen   
 


